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Husband stabbed his ex-wife to death after discovering she had been using dating websites 
· Lorna McCarthy was fatally stabbed through the heart  last September
· Ex-husband Barry McCarthy attacked her in the Norfolk home they shared
· Mrs McCarthy had previously sent texts saying she feared for her life
· McCarthy, 51, was found guilty of murder at Norwich Crown Court today

A jealous husband who fatally stabbed his ex-wife in the heart after discovering she had been using dating websites has been found guilty of murder.
Lorna McCarthy feared for her life in the hours leading up to her death at the hands of Barry McCarthy, the man she had spent 25 years with before their separation four months earlier.
Mrs McCarthy, 50, sent a series of messages to friends and family on September 27, including one to her daughter saying she didn't know 'what he is capable of these days'.
She urged her daughter to call the police if she did not hear from her the next day - but it was never received.
The couple, who were still sharing a home in Gorleston-on-Sea, Norfolk, but sleeping in separate bedrooms, had had an argument. 
McCarthy, 51, had previously found out his wife was using dating websites.
But she had agreed to take her profile down after he confronted her, Norfolk Police said. 
But in the early hours of September 28, Mrs McCarthy revealed she did not want to try to save the relationship, Norwich Crown Court heard.
A little later, he entered her bedroom and stabbed her 13 times, according to the Eastern Daily Press.
A post-mortem examination later revealed she had died from a stab wound to the heart.
McCarthy then handed himself into police, telling them he had killed his wife, the court heard.
When officers went to their home, they found Mrs McCarthy - who her daughter described to theBBC as a 'very colourful' and 'well-known' - in the back bedroom.
McCarthy pleaded not guilty to murder on the grounds of diminished responsibility. But a jury today found him guilty of murder following a eight-day trial.
Detective Chief Inspector Paul Durham said: 'This was a horrific and brutal attack on a woman in her own home by a man she had spent 25 years of her life with.
'My thoughts go out to Lorna's family and friends, and I hope today's verdict will help bring them some comfort as they still try to come to terms with her tragic death.'
McCarthy is due to be sentenced on May 1. 
 

Муж зарезал свою бывшую жену, обнаружив, что она пользуется услугами сайтов знакомств

· Лорна Маккарти была убита ударом ножом в сердце в сентябре прошлого года
· Экс-муж Барри Маккарти набросился на нее в Норфолке в доме, в котором они совместно проживали 
· [bookmark: _GoBack]Ранее Г-жа Маккарти отправила  сообщения о том, что она опасается за свою жизнь
· 51-летний Барри Маккарти сегодня был признан виновным в убийстве в Королевском суде в Норвич
Ревнивый муж, который смертельно ранил свою бывшую жену, обнаружив, что она пользовалась сайтами знакомств, был признан виновным в убийстве.
Лорна Маккарти опасалась за свою жизнь в течение нескольких часов, приведших к ее смерти от рук Барри Маккарти, человека, с которым она провела 25 лет до момента их  расставания четырьмя месяцами раньше.
27 сентября 50-ти летняя Г-жа Маккарти отправила ряд сообщений своим друзьям и членам семьи, в том числе одно своей дочери сказав, что она не знала, «на что он способен сейчас».
Она настояла на том, чтобы дочь вызвала полицию, если она не получит  от нее никаких вестей  на следующий день – она их так и не получила..
Эта пара по-прежнему делила дом в Горлстоун-он-Си, в Норфолк, но спали супруги в разных спальнях. И у него был свой аргумент для содеянного.
51 летний Барри Маккарти накануне обнаружил, что его жена была пользователем сайтов знакомств.
Но она согласилась закрыть свой профиль, после того как он застал ее, как пояснили сотрудники полиции Норфолк.
На слушании дела в Королевском суде Норвич стало известно, что рано утром 28 сентября, г-жа Маккарти призналась мужу, что не хочет попытаться сохранить отношения. 
Чуть позже он вошел в ее спальню и нанес ей 13 ножевых ранений, сообщает Eastern Daily Press.
Вскрытие позже показало, что она умерла от ранения в сердце.
Мистер Маккарти сдался полиции, признаясь в убийстве своей жены. 
 «Очень яркую» и «известную» (как ее описала дочь в интервью для BBC) миссис Маккарти  была обнаружена офицерами  полиции в дальней спальне. 
Маккарти обосновывал свою  невиновность в убийстве  невменяемостью.  Но сегодня присяжные признали его виновным в убийстве.
Главный инспектор детектив Пол Дарем сказал: «Это было ужасное и жестокое нападение на женщину в ее собственном доме человеком, с которым она провела 25 лет своей жизни.»
«Мысленно я с семьей и друзьями Лорны, и я надеюсь, что сегодняшний приговор принесет им некоторое утешение, поскольку они все еще пытаются оправиться после ее трагической смерти.» 
Маккарти должен быть осужден 1 мая.
